
Respostes a la ciutadania de CiU al Ple de 26-7-2012 
 
INTERVENCIONS ORALS 
 
El senyor Martínez diu: 

“Tinc vuitanta-i-un anys i sóc crònic de medicaments. Resulta que vaig 
tenir la gran sorpresa que –em prenc set medicaments cada dia– i resulta 
que el senyor Mas de Convergència ens ha posat un euro per cada 
medicament. Resulta que jo vaig voler assabentar-me si era veritat o no 
era veritat, i resulta que vaig telefonar al 93713448 i em va sortir un senyor 
que em va dir que era el secretari. Li vaig dir que si hi havia algun jefe allà 
dintre, i em va dir que no. Llavors jo li vaig donar el meu número de 
telèfon i resulta que no m’han contestat. Per tant, jo segueixi pagant 
l’euro, i em prec set, sóc crònic. 

Una altra cosa. La Rajoleta. La Rajoleta no sé si vostès sabran qui ha 
treballat en aquesta empresa. Ha sigut una empresa d’esclaus. Jo tenia 
una amistat aquí, a La Rajoleta, que va morir –perdona– va morir del fum i 
la terra amb què es feien les rajoles. I ara el tenen aquí com a monument. 
Això valdria més que ho tiressin a terra i fessin un jardí allà. S’han gastat 
aquí els diners tontament, això una. I demano per favor que la tirin a terra, 
perquè un amic meu va morir d’això, un company. Jo vaig néixer aquí, a 
Esplugues, tinc vuitanta-i-un anys, l’any 31. Vaig passar la guerra i la 
postguerra. 

Segona. La Corona –o corones– els Reis i el sector públic de tot el món –
parlo de tot el món– és una màfia, és una gran màfia, perquè vostès 
comprendran, o comprenen, o veuen que la gent va pels contenidors a 
buscar la porqueria allà dintre, i se la van venent, i a vegades quan 
Caprabo –perquè a mi m’ho han dit– a Caprabo resulta que llencen allà 
menjars i van aquests senyors i se la mengen. Per tant, no tinc res més a 
dir ja.  

Sobretot això de La Rajoleta, que em sembla que el Figueras tenia molta 
defensa d’aquesta Rajoleta.” 

 

El senyor Pons diu: 

Senzillament volíem contestar el senyor Martínez, tot i que s’ha marxat, però 
que si hi havia algun tipus de queixa que havia d’arribat a la nostra seu i pel 
que sigui no ha estat atesa, ho mirarem sense cap mena de problema, i que si 
necessita fins i tot que es traslladi al Departament de Salut la seva inquietud, 
no tindrem cap problema en ajudar-lo en aquest sentit. Volíem traslladar-li 



personalment però em sembla que no ens serà possible. En qualsevol cas 
quan l’enganxem pel carrer ja li traslladarem. 

 


